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KV 22.02.2021 § 25
Valmistelija hallintopäällikkö Outi Kääriäinen:

Valtuutettu Ismo Urpilainen ja viisi muuta valtuutettua jättivät
22.2.2021 seuraavan sisältöisen valtuustoaloitteen:

"Korona on koetellut meitä jo kohta vuoden ajan. Har ras tus toi min ta
ja ryhmäliikunta on jäänyt vähäiseksi erilaisten rajoituksien vuok si
monen kohdalla. Tauti on aiheuttanut monelle myös ta loudellisia
huolia sekä myös ahdistuksen tunnetta.

Yksilöllinen liikunta on lisääntynyt ja moni haluaisi ehkä kokeilla jo-
tain mukavaa uutta liikuntamuotoa. On ollut mukavaa nähdä hiih tä jiä
ladulla, uusiakin. Moni on löytänyt lajin uudestaan. Myös luis te lu ken-
tät ovat löytäneet uusia, innokkaita, käyttäjiä.

Esitän, että Tornion kaupunki aloittaisi vahvasti liikuntaa esiin nos ta-
van kampanjan, jossa kaikkia kaupunkilaisia kannustetaan liik ku-
maan. Esitänkin, että selvitetään kaupunkimme lii kun ta toi men ny ky ti-
la siten, että kaupunkilaisille tehdään kysely, mitä liikuntamuotoa ja
missä he haluavat harrastaa ja sen pohjalta teh dään ar viot siitä
mihin liikuntamuotoihin pitäisi satsata varoja ja mah dol lis ta opetusta
tai valmennusta. Urheiluseuroille pitäisi jär jes tää myös oma kysely.

Kyselyyn pitäisi lisätä myös tiedustelu siitä, olisiko tarvetta eri tyi sel le
kaupungin järjestämälle välinelainaamolle ja mitä kukin ha luai si
sieltä lainata. Kysyä voisi myös, mitä välineitä haluaisi lah joit taa.
Tässä olisi hyvä mahdollisuus kierrättää käytettyjä vä linei tä  ja se
voisi avata uusia mahdollisuuksia tuoda uusia ihmisiä lii kun nan
pariin. Myös koulut tarvitsevat joka vuosi erilaisia välineitä kou lu lais-
ten käyttöön. Lainaamo palvelisi myös heitä.

Erillinen kysely yrittäjille

Liikunnalla on myös merkittäviä terveydellisiä vaikutuksia, joka nä kyy
myös työssä jaksamisessa. Tästä on hyötyä myös yrittäjille. Ky se lys-
sä pitäisi kartoittaa heidän näkemykset ja tarpeet osana hen ki lös tön
hyvinvointia ja miten kaupungin tilat palvelevat heidän tar pei taan.
Mahdollinen sponsorointihalukkuus pitäisi myös sel vit tää."
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Päätettiin saattaa aloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi.

LISÄTIEDOT: hallintopäällikkö Outi Kääriäinen, 040 667 976

TÄYTÄNTÖÖNPANO: Ei muutoksenhakua.
Otteet:
valmisteltavaksi liikuntavastaava Antti Härkönen
tiedoksi Jaana Sahi

_______


